



EMBASSY OF ITALY – AL KUWAIT

Jabriya, Block 9, Street 1, Villa 84 Tel: 25356010 / 1 / 2

Fax: 25356090 / 30 E-mail: ambasciata.alkuwait@esteri.it

VISA REQUIREMENTS FOR KUWAITIS

1. **Visa Application Form** duly filled. The application form can be downloaded from our web-site: www.ambalkuwait.esteri.it (click on MODULISTICA/FORMS). The Application must be filled and signed by the applicant personally.
2. **Passport or travel document** valid for at least 3 months after visa expiry date (+ a copy)
3. Copy of Civil **I.D.**
4. One (1) recent passport size **photo** (4x6cm)
5. **Air ticket** booking.
6. **Health Insurance Policy** for all schengen countries (with a minimum coverage of Euro 30.000).
7. Copy of previous **Schengen** Visas (if available).
8. Proof of available **lodging** in Italy (**hotel booking, tourist vouchers or Offer of hospitality**). The **Offer of hospitality Form** can be downloaded from the web-site www.esteri.it/visti and sent by fax to the Embassy with attached a copy of the **Passport or I.D.** of the **person offering hospitality** in Italy.
9. If applying for **BUSINESS VISA**, please attach copy of **invitation letter from Italian Company**.

IMPORTANT NOTES:

- A) Depending on the circumstances, you may be requested to provide with further documentation;
- B) You have to apply for the Visa at the **Embassy of ITALY** in the following cases:
- * If you wish to travel **ONLY to ITALY**;
 - * If you wish to travel to several Schengen States and **ITALY** is your **Main Destination** (the country where you are going to spend most of your time);
 - * You wish to travel to several Schengen States, and **ITALY** is your **FIRST point of Entry** (not as Transit) and the duration of your stay is almost the same in each Schengen State of your destination.

متطلبات التأشيرة للكويتيين

1. تعبئة نموذج طلب التأشيرة (بإمكان الحصول على النموذج من الموقع الإلكتروني www.ambalkuwait.esteri.it تم الضغط على MODULISTICA/FORMS على صاحب العلاقة تعبئة نموذج طلب التأشيرة والتوقيع عليه شخصياً.
2. جواز سفر صالح أو وثيقة سفر صالحة (ألا تقل الصلاحية عن 3 شهور من تاريخ انتهاء صلاحية التأشيرة) + صورة عن جواز السفر/الوثيقة.
3. صورة عن البطاقة المدنية
4. صورة شخصية حديثة (قياس 4 X 6 سم)
5. تذكرة السفر
6. بوليصة التأمين الصحي لجميع دول شنجن (على أن تكون قيمة التغطية لا تقل عن 30.000 يورو).
7. صورة عن تأشيرات شنجن سابقة (إن وجدت).
8. ما يثبت مكان إقامتكم في إيطاليا طوال فترة الزيارة (حجز الفندق أو قوائم سياحية أو الشخص الذي سيستضيفكم). بإمكان طباعة وتعبئة النموذج الخاص بالشخص الذي سيستضيفكم من الموقع الإلكتروني www.esteri.it/visti وإرساله بالفاكس إلي هذه السفارة مع إرفاق صورة عن الهوية الشخصية أو جواز السفر للشخص الذي سيستضيفكم في إيطاليا.
9. في حال يكون طلب التأشيرة للعمل الرجاء إرفاق كتاب الدعوة من الشركة/المؤسسة الإيطالية موجه إلى شركتكم.

ملاحظات هامة

- أ) قد يُطلب منكم تزويدنا بوثائق أخرى، حسب كل حالة على حدا .
- ب) يتم طلب التأشيرة من السفارة الإيطالية في الحالات الآتية:
- * في حال سفركم إلى إيطاليا فقط.
 - * في حال سفركم إلى عدة دول شنجن وتكون إيطاليا الوجهة الرئيسية لسفرتكم (أي البلد الذي ستقيمون فيه معظم أيام السفر).
 - * في حال سفركم إلى عدة دول شنجن وتكون إيطاليا أول بلد تدخلونه (ليس كترانزيت) وتكون مدة الإقامة في كل دولة من دول شنجن تقريباً متساوية.